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Vi har fått snø i vinter også, men det er ikke alle som liker den. Som denne dom
papen i et kornband fullt av snø. Den som mange andre ønsker vel vårsol og varme.
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Fri sp~1 e
Bygdebladet

Stoff som skal i bladet som utkommer
den 1. i måneden bes sendt til redak
tøren i Hommelvik og stoff som skal i
bladet som utkommer den 15. i måt -

den bes sendt redaktØren på Vikhaxnar.
Redaksjonen forbeholder seg rett til å

forkorte og omredigere innsendt stoff.

Møteuke på Bedehuset
5.—8. mars v/Gunnar Fossan.
Tirsdag, torsdag, fredag kl. 19.30.
Onsdag kl. 18.00 Malvik.
Familiemusikk. Bevertning.

N.L. Misjonssamband

Malvik Husmorlag
har møte i peisestua i Ytre Malvik Sam
funnshus tirsdag 12. mars kl. 20.00.
Tema: Trygdesystemet.
Alle velkommen. Styret

Menighetens årsfest
Søndag 17. mars kl. 18.00 innbyr Malvik
menighetsråd til menighetens årsfest på
Forbord bedehus.
Menigheten tar avskjed med kirketjener
Johan Melvold.

Malvik menighetsråd

Hjertelig takk
for oppmerksomheten i anledning dagen
min.

Ruth Bonaune

Dagmamma søkes
til Marte, 7 mndr., fra 9. april. Helst i
Solbakken. Henv. K. Svare, tlf. 9701 85.

Møtekalender for landbruket i mars
28.03. kl. 19.30 i Midtsandan grendehus.
Årsmøte i Malvik Skogeierlag.

Malvik kommunale forening
avholder årsmøte 5. mars i Folkets Hus,
lille sal, Hommelvik, kl. 19.00.
Vanlige årsmøtesaker. Vel møtt.

Styret

Malvik Helselag
Årsmøte holdes torsdag 7. mars kl. 19.00
i Grendahuset, Midtsandan.
Vanlige årsmØtesaker. Håper på godt
oppmøte, da det er to viktige saker som
skal behandles.
Underholdning. Bevertning. Utlodning.
Hjertelig velkommen.

Styret

Malvik husflidslag
holder møte på Vikhammer Vestre søn
dag 13. mars kl. 19.30.
Tema: Påskepynt. Ta med saks og sy
nåler.
Kaffespleis. Utlodning. Styret

FEILMELDING ELVERKET
Fra 1. mars 1985 er følgende telefonnummer for feilmelding utenom
kontortid: 094 — 86 315 (mobiltelefon).

MALVIK KOMM. ELVERK

MALVIK TELEFONKONTAKT
holder årsmØte i Losjelokalet onsdag 13. mars kl. 18.00.
Telefonvennene møter sammen med styret en time fØr. (Kl. 17.00)
Vanlige årsmØtesaker. Underholdning. Servering. Utlodning.
Alle klienter og telefonvenner Ønskes hjertelig velkommen.

Styret

OPERASJON DAGSVERK 21. mars 1985
Nordisk ungdom hjelper ungdom i det sørlige Afrika.
Pengene vil gå til bygging av et utdanningssenter for sØr-afrikanske
flyktninger i Tanzania samt skoler i Zimbabve.
Pengene blir overfØrt gjennom studentenes hjelpeorganisasjon
(SAIH) og Kirkens Nødhjelp.
Har Du en jobb til oss, så ring: Malvik Videregående skole,
tif. 97 73 05 og spør etter Hilde Alstad.
Vi håper på Deres støtte. OD-komitéen

HOMMELVIKRENNET 1985
Hommelvikrennets langrenn arrangeres på Jervskogen skianlegg
søndag 17. mars.
Rennet er åpent for alle som sogner til Hommelvik og Mostadmark.
Påmelding før kl. 11.00. Start kl. 12.00.
Startkontingent kr. 20,—. Premier til alle som deltar.
Restaurant i Ungdomslagshytta.
Vi håper så mange som mulig legger søndagsturen til Jervskogen.
Vel mØtt.

Hommelvik Idrettsiag
Langrennsutvalget

JERVFJELLRENNET 1985
Jervfjellrennet arrangeres søndag 24. mars.
Løypa er 18 km. lang og går fra Jervvalla travbane på Jervskogen
til Mostadmark Samfunnshus.
Parkering på travbanen kr. 10,—.
Klasseinndeling: Damer/herrer etter NSK’s turreglement.
Dessuten familie/trimkiasse uten klasseinndeling/tidtaking.
Starttid: Trimklasse: Fra kl. 9.00 til kl. 12.00.

Konkurranseklasse: Fellesstart kl. 13.00.
Alle løpere må være kommet i mål før kl. 16.00.
Startkontingent: Trimklasse kr. 30,—. Maks. kr. 100,— pr. familie.

Konkurranseklasse kr. 40,—.
Jervfjellrennet arrangeres i år for 14. gang og er åpent for beboere i
Malvik kommune.

Arr.: Mostadmark I.L. — Hommelvik IL.
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Malvik Arbeiderparti.
2145 stemmer å kr. 5,15
GrunnbelØp
Representanttillegg 16
å kr. 382,—

Malvik Høyre.
980 stemmer å kr. 5,15
GrunnbelØp
Representanttillegg 7
å kr. 382,—

Malvik Senterparti.
297 stemmer å kr. 5,15
GrunnbelØp
Representanttillegg 2
â kr. 382,—

Malvik Kristelig Folkeparti.
175 stemmer å kr. 5,15
GrunnbelØp
Representanttillegg I
å kr. 382,—

Malvik Venstre.
181 stemmer å kr. 5,15
GrunnbelØp
Representanttillegg I
å kr. 382,—

Fremskrittspartiet.
254 stemmer å kr. 5,15
GrunnbelØp
Representanttillegg I
å kr. 382,—

_._.—___,---t -_~n- — — — - — ,- —,.r-—----_ — - — — —,-- — ~- -,--.‘- — — -~

RedaktØr for bladet:
KRISTIAN N YGAARDSVOLD, 7550 Hommelvik — Telefon 97 02 52

KARL CHR. HA UGEN, Lykkev. 15, 7560 Vikhamar — Telefon 97 73 75

Bestilling av abonnement til utenbygds- og utenland.s boende sendes
Malvik kommunekasse, 7550 Hommelvik, li vor ogsa hontingenten,
kr. 75,— pr. år, innbetales fors uddsvis. Postgironr. 5 92 33 05.

T,3’lJ.: i. Chrisrian~ens Bohtiykk cr1, 7000 Trondheim - TU. (07) 52 69 60

Statstilskott til
politiske partier
Formannskapet har beregnet stats
tilskott til de politiske partiers kom
muneorganisasjoner. Beregningene
er foretatt etter stemmetallene ved
kommunevalget i 1983, et grunn-
beløp til kommunestyregruppene og
representantasjonstillegg for antall
representanter i kommunestyret.

Disse belØp er vedtatt:

)

kr. 11.046,75
» 1.137,—

» 6.112,—

Kr. 18.295,75

kr. 5.047,—
» 1.137,—

» 2.674,—

Kr. 8.858,—

kr. 1.529,55
» 1.137,—

764,—

Kr. 3.430,55

Bad og svommehaller
Vi hadde for en tid tilbake en oppgave over besøket i de kommu
nale badene i 1984. Oppgaven viste at besøket samlet var gått
atskillig tilbake. For badet i Hommelvik med hele 297 besøk fra
1984, mens besøket på Vikhamar hadde en liten Økning på 10 for
barn, men de voksne sviktet med 5 besØk.
Med de gode badeforholdene vi har hatt etter at kommunens bad
og svØmmehaller ble oppfØrt burde det vært Økning av besøket i
alle aldersgrupper. De som i Hommelvik har sviktet mest er
gruppen voksne, men også besøket av pensjonister er gått tilbake.
De handikapede derimot hadde en Økning i besøk.
På Vikhamar var det som vi ser bare en liten Økning. Det samlede
besøk i Hommelvik var 15.099 og på Vikhamar 3.344. Noe av det
viktigste med svØmmehallene er likevel at alle skolebarna har
muligheter til å lære å svØmme, og svØmmelæreren har da også
hatt som mål at ingen barn i småskolen skal gå ut av skolen uten at
de skal kunne svØmme.
Ut fra dette må en si at de millionbeløp kommunen har brukt til
bygging av bad og svØmmehaller er vel brukte penger. I tillegg
kommer ellers den viktige betydning badesaken har i sin alminne
lighet.
Men hva kan det komme av at besØkene i badene er gått tilbake?
Det hevdes at det nå er så mange husstander som har bad hjemme
— og det er riktig — og alle setter også pris på det. Men det blir nå
likevel ikke som et bad med badstue og svØmmebasseng. Når det
på vinters tid er is og snØ ute er et besØk i badene med en
svØmmetur noe å se fram til hver uke. Ja, til og med på sommers
tid når vi har hatt slike somrer som i de siste åra.
Vi gjentar det som ble sagt straks etter at svØmmehallene ble
oppfØrt, at det var noe av det beste mange hadde fått igjen for
skattepengene sine.
En billettpris til 10 kroner for et badebesøk må sies å være over
kommelig for alle, og pensjonister og handikapede er så heldige at
de slipper med halv pris.
Mange oppfordres med dette å ta en tur til kommunens bad og
svØmmehaller, og de vil kanskje bli faste badegjester.

K.N.

Malvik Sosialistiske Venstreparti.
381 stemmer å kr. 5,15 kr. 1.962,15
GrunnbelØp » 1.137,—
Representanttillegg 3
å kr. 382,— » 1.146,—

Kr. 4.245,15

kr. 901,25
» 1.137,—

» 382,—

Kr. 2.420,25

kr. 932,15
» 1.137,—

» 382,—

Kr. 2.451,15

kr. 1.308,10
» 1.137,—

» 382,—

Kr. 2.827,10
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Fra formannskapet:

Mostadmark kapell til ny behandling
I kommunebudsjettet for 1984 ble det innvilget kr. 2.700.000,— til bygging av kapell
i Mostadmark. Av dette var det forutsatt at kr. 2.200.000,— skulle finansieres ved
låneopptak. Ved utarbeidelse av lan tidsbudsjettet for perioden 1984—1987 ble det
klart fastslått at nye låneopptak bør begrenses mest mulig.

Med dette som bakgrunn behandlet formannskapet saken i møte i juni i fjor og
gjorde dette vedtak:

Plan- og byggekomitden bes i sarnråd med den lokale komité i Mostadmark
vurdere mulighetene for å redusere kostnadene med bygging av kapell i Mostad
mark slik at låneopptak kan begrenses til maksimum kr. 1.300.000,— som blir
kommunens kapitalkostnader.

Kommunen vil på et seinere tidspunkt ta stilling til eventuell videre deltakelse
rent Økonomisk ved fullføring av bygget etter de opprinnelige planer.

Forutsetningen med formannskapets vedtak var at plan- og byggekomitéen i
samråd med den lokale komité i Mostadmark på fritt grunnlag skulle vurdere saken
og gi formannskap/kommunestyre faglig råd for å løse problemene.

Fra plan- og byggekomitéen kom ikke noe forslag til prisreduksjon, og formann
skapet behandlet derfor saken på nytt i møte 30.10.1984 og gjorde dette vedtak:

1. Plan- og byggekomitéen kan sende ut anbudsinnbydelse for bygging av kapell i
Mostadmark med grunnlag i utarbeidede tegninger. Det må tas forbehold om:
a. Noe dugnadsarbeid.
b. At enkelte poster trekkes ut og ikke kommer til utførelse nå.
c. Forkastelse av anbudene både ut fra generelle bestemmelser og at kost

nadene blir for høye i forhold til kommunens muligheter for å kunne
gjennomfØre prosjektet.

2. Plan- og byggekomitéen anmodes om å ta kontakt med kapellkomitéen for om
mulig å få avklart hvilke arbeider som kan utfØres på dugnad.

Fra sekretariatet for plan- og byggekomitéen er det opplyst at anbudene er inn-
kommet og vil bli vurdert i møte i plan- og byggekomitéen med det første.

Fra kvinnene i Malvik kommunestyre har formannskapet mottatt brev hvor
formannskapet blir bedt om å stoppe det videre arbeid med Mostadmark kapell i
plan- og byggekomitéen. Bakgrunnen for denne henvendelse er at kvinnene gjen
nom tverrpolitisk enighet har besluttet å gjennomføre en undersøkelse for å få
klarlagt befolkningens ønsker i saken.

Det foreløpige resultatene viser at det planlagte kapellet ikke stemmer overens
med folkemeningen.

Saken har tatt en uventet vending, og en kan vanskelig se hva som blir den beste
løsning. Formannskapet har gitt plan- og byggekomitéen pålegg om å sende ut
anbudsinnbydelse med grunnlag i utarbeidede tegninger, og kontorsjefen mener at
disse må vurderes slik som formannskapet har bestemt.

Forøvrig står formannskapet fritt i å forkaste anbudene dersom kostnadene blir
for høye i forhold til kommunens muligheter til å gjennomfØre prosjektet, og
formannskapet bør avgjøre hvordan saken videre bør behandles.

Formannskapet gjorde dette vedtak:
Formannskapet har fått seg forelagt to alternative forslag til kapell i Mostadmark.
Videre er formannskapet kjent med at plan- og byggekomitéen er innkalt til møte
13.2.85 for å behandle innkomne anbud på kapell i Mostadmark etter arkitektene
Lien og Risan’s tegninger.

Det er et ønske fra formannskapet at plan- og byggekomitéen også vurderer de
nye alternativene før saken oversendes formannskapet.

Etter det vi kjenner til vil plan- og byggekomitéen holde nytt møte i første del av
mars for å ta stilling til de innkomne anbud.

Kommunale
boligeiendommer

I forbindelse med planer om salg av
kommunale boligeiendommer viser en
oversikt disse eiendommene:

Eiendommene «Bergly», «Elvemo>,
«Fredheim», «Halstad I», «Halstad II»,
trygdeboliger «Nesset I» og «Nesset II»,
«Skolesletten 61», «Solvang>, «Soltun»,
«Spets», alle i Hommelvik.

«Sandbakken skole», «Sneisen skole»,
«Solstrand Vestre», Midtsandan, «Tryg
debolig 3> og «Livda», Vikhamar, «Tryg
debolig», Saksvik, «Jamthaugveien 44»
og «Grim Saxeviks veg 2 », begge Sjø
lyst.

Formannskapet vedtok å utsette saken
inntil befaring er foretatt.

Bårehuset på
Hommelvik kirkegård

Menighetsrådet har foreslått for for
mannskapet at det gamle bårehuset på
Hommelvik kirkegård blir revet for å gi
plass til flere gravplasser, etter beregning
80 graver.

Menighetsrådet har videre foreslått at
Historielaget Hommelviks Venner får
overta bårehuset vederlagsfritt dersom
det måtte ønske det.

Hvis historielaget ikke er interessert,
må vel huset bli revet og fjernet av
kommunen.

Oppsigelse
Formannskapet har sagt opp et midler

tidig leieforhold i en kommunal bolig-
eiendom på Midtsandan.

Bakgrunnen for dette er at boligen ble
benyttet til å skjule rømte fanger fra
Trondheim kretsfengsel på Tunga.

Fangene ble pågrepet en natt i boligen.

Bompenger på skogsbilvegen
Skjeitjønna — Vikhammer
vollen

Sør-Trøndelag skogforvaltning har
sØkt om å få innkreve bompenger på
vegen SkjeltjØnna—Vikhammervollen.
Vegen går gjennom statsalmenningen og
betraktes som skogsbilveg. Det har i
lengre tid vært diskusjon om status even
tuelt utbedring av hele strekningen Høn
stad—Saksvikvollen.

Skogforvaltningen har høsten 1984 ut
bedret strekningen Skjeltjønna—Vik
hammervollen og ønsker at det skal inn-
kreves bomvegavgift hvis vegen frem
deles skal være åpen for alminnelig ferd-
sel. Det skal i såfall settes opp bom ved
Skjeltjønna og ved Vikhammervollen.

Teknisk utvalg har gjort dette vedtak:

1. Kommunen godkjenner at det inn
føres bomvegavgift og at seivbetje
ningskasser settes opp ved Vikham
mervollen og Skjeltjønna.

Forts. side 6
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Forretninger:
Dagligvarer, kafé, medisinutsalg, dame-
og herrefrisØr, bok, papir og leker, radio

ca. 9,3 da.
2,5 da.
1,1 da.
1,2 da.

og TV, konfeksjon, bakeriutsalg, sko
tøy, sportsartikler, blomster, foto, jern
varer, kjØkkenutstyr, metallvarer, elek

trisk forretning, fargehandel, glass,
steintØy og porselen, optiker, urmaker,
gullsmed, musikkhandel, rØrleggerartik
ler, vaskeri og renseri, mØbel/interiØr
forretning, parfymeri, bilrekvisita, fisk
og kjØttforretning.

Helseinstitusjoner:
Private og offentlige leger, private og
offentlige tannleger, fysioterapeut, fot-
og hudpleie.

Mindre kontorbedrifter:
Arkitekt, konsulenter og rådgivende in
geniører, advokat.

Ellers kan det bli aktuelt å flytte på
noen som holder til på Vikhamar skole,
som leger; tannlege eller bibliotek.

Formannskapet hadde foreslått: for
kommunestyret:
I. Malvik kommunestyre overlater ut

byggingen av nytt butikksenter på
Vikhammer Vestre til Trondhjems og
Strindens Sparebank eller eget utbyg
gingsselskap organisert gjennom
Trondhjems og Strindens Sparebank.

2. Kommunestyret ønsker å få et mest
mulig aktivt lokalsenter for Ytre MaI
vik på Vikhammer Vestre, med et
størst mulig utvalg i varer og tjenes
ter.

3. Av offentlige institusjoner Ønsker
kommunestyret å tilby Sør-Trøndelag
fylkeskommune tannklinikklokaler i
det nye senteret for den offentlige
tannhelsetjenesten i Ytre Malvik, el
ler om fylkeskommunen finner det
best å legge tannklinikkene i nybygg
ved videregående skole.

4. Kommunen selger tomt for forret
ningssenter på Vikhammer Vestre til
utbygger til en pris tilsvarende tomter
i området.

5. Kommunestyret gir formannskapet
fullmakt til å følge opp saken og fore
stå salg av tomt.

Til det framlagte forslag ble det foreslått
flere tilleggsforslag.

Kommunestyret vedtok enstemmig
innstillingens punkt I og 2, men innstil
lingens punkt 3, 4 og 5 ble foreslått
utsatt, og dette ble enstemmig vedtatt.

Friidrett
I innendørs NM for seniorer i lengde-

hopp oppnådde Magnus Grendal, Hom
melvik I.L. 4.plass med resultat 7,10 m.

I junior-NM som ble avviklet i Askim
ble Ole B. Øwre, HIL nr. 3 på 100 m.,
Frank Bjørkli nr. 3 på 3000 m. og nr. 4 på
1500 m., Roger BjØrkli ble nr. 5 på 3000
m. og nr. 6 på 1500 m.

Kommunestyrevedtak:
Grunnervervelse av eiendommen «Karlslyst»

Kommunestyret har tidligere vedtatt reguleringsplan for Sannan under eiendommen
«Karislyst» i Hommelvik, og planen er stadfestet av fylkesmannen.

Planen omfatter områdene fra Havnevegkrysset til Smedplassen. Alle eksisteren
de avkjørsler på strekningen er sanert og samlet i et nytt kryss ved Industribrakka.
Lokalvegnettet er bygd opp av en paralleilveg med E6 fra Liavegen til Havnevegen.
Planen forutsetter at veger som ikke inngår i systemet, planeres med matjord og
benyttes til jordbruk.

Vegen fra Havnevegen til krysset ved Industribrakka er regulert til 6 meter
kjørebredde. Dette på grunn av tungtra±ikken. Fra krysset til Liavegen er kjøre-
bredden redusert til 5 meter.

Langs E6 fra Solbakkenområdet til Hommelvik sentrum er innregulert gang- og
sykkelveg. Deler av Sannan er regulert til industri, resten opprettholdes som
jordbruk. Både reguleringsplanen for Sannan og plan for vegutløsning for Øvre
Solbakken ligger for det meste innenfor grensene til eiendommen «Karislyst», eier
Christian Saxevik.

Arealberegningen er følgende:

a. Grunn til industriformål
b. Dyrka mark til trafikkformål
c. Grunn til grustak til trafikkformål
e. Gammel veggrunn tilbakeføres jordbruksformål

Det har vært fØrt forhandlinger med grunneieren om grunnervervelse, og kommune
styret gjorde enstemmig dette vedtak:
1. Malvik kommune kjøper av Christian Saxevik’s eiendom «Karlslyst», gnr. 57,

bnr. 1, grunn til gjennomføring av gjeldende reguleringsplan for Sannan og
gjeldende vegplan for vegutløsning for Øvre Solbakken.

2. Kjøpesummen, ca. kr. 760.000,— + alle omkostninger i forbindelse med gjen
nomføringen av handelen, herunder dokumentavgift, tinglysingsgebyr m.m.
dekkes av kommunen.

3. Malvik kommune godkjenner forslag til overenskomst med de endringer som
framkommer i grunneieradvokatens brev av I. 1.85.

4. Malvik kommune plikter omgående å foreta foreløpige arealberegninger av
arealer som erverves til trafikkformål. Grunn til industritomta fradeles særskilt
med eget matrikkeinummer.

5. Formannskapet gis fullmakt til å søke om låneopptak til finansiering av grunn-
ervervet og godkjenne lånebetingelsene.

Store planer for sentrumsutbygging
på Vikhammer Vestre

I generalplanen for kommunen er det forutsetningen at eiendommen Vikhammer
Vestre skal bygges ut til et lokalsenter for Ytre Malvik. Kommunen har ervervet
eiendommen til dette formålet. Etter at generalpianen ble godkjent har ordføreren
tatt opp spørsmålet omå få til en utbygging av et forretnings- og kontorsenter, uten
at kommunen engasjerer seg Økonomisk i prosjektet.

Det er tatt kontakt med Trondhjems og Strindens Sparebank, og banken har gitt
uttrykk for at den er interessert i å stå for utbyggingen.

Det kommunestyret må ta stilling til er:
— om kommunen vil selge eller bygsle bort området til Trondhjems og Strindens

Sparebahk som utbygger
— hvilke aktiviteter kommunen ønsker å få lagt til området
— om kommunen har behov for å leie seg inn i bygget.

Administrasjonen har utarbeidet en liste over mulige aktiviteter som kan legges til
senteret:
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Fra formannskapet:

Kabelfjernsyn i kommunen
Representanter for Televerket var i f)or høst tilstede i et formannskapsmØte og
orienterte om planer for framtidig utbygging av kabelt)ernsyn i kommunen. Seinere
har kommunen også mottatt foreløpige planskisser som viser Televerkets forslag
med hensyn til hovedtraséer for kabel- og utbyggingsområde.

SpØrsmålet om kabelfjernsyn er først og fremst en prinsippsak, dernest en
teknisk sak.

Saken er forelagt hovedutvalget for kirke, kultur og fritid for uttalelse om
prinsippene og teknisk utvalg til uttalelse om de tekniske sider.

I den seinere tid har det tildels vært stor interesse for private selskaper om å
bygge kabel-TV-nett i en del sentrumskommuner. På grunn av restriksjoner fra
sentrale myndigheter har Televerket hittil hatt små muligheter til å engasjere seg på
dette området, men nå foreligger det retningslinjer for kabel-TV-utbyggingen som
gir Televerket rett til å konkurrere om utbyggingen på lik linje med private
selskaper.

Utbyggingen av kabelfjernsyn er antakelig bare begynnelsen på en utvikling som
vi nå bare aner konturene av. I framtida vil antakelig dette nettet avløse dagens
telefonnett, og vil kunne formidle det meste innen bilde, tekst, tale og data m.m.

Hovedutvalgene for kirke, kultur og fritid, og teknisk sektor ser positivt på en
framtidig utbygging av kabelfjernsynet i kommunen.

Kommunestyret gjorde dette enstemmige vedtak:

1. Med innføring av «Midlertidige forskrifter» er det gitt retningslinjer for å
regulere og kontrollere etablering, utbygging og teknisk drift av kabeinettet, og
derfor ser kommunen positivt på en framtidig utbygging av kabelf)ernsyn i
Malvik.

2. Det forutsettes at alle tekniske planer/trasévalg m.m. forelegges kommunen for
godkjenning. Der hvor kabelnettet kommer i konflikt med vann- og avløpsnettet
forbeholdes rett til å gjøre forandringer.

3. Eventuell utbygging av kabelf)ernsyn i kommunen må skje uten at kommunen
har noen form for økonomiske forpliktelser.

NYHOTELLET I KOMMUNEN

1fl010rh0

Vikhammer Motorhotell som har vært i drift en tid er nå blitt offisielt åpnet.
Hotellet har 50 rom, kafeteria, peisestue, salong og spisesal, og det vil som
hittil ofte bli brukt til kursvirksomhet og konferanser. Ellers vil det egne seg
godt til sommertrafikken, og det er mottatt flere bestillinger allerede.
En regner også med at det vil dekke det lokale behov for selskapsiokaler
og andre tilsteininger.
Hotellet drives med 18 hel- og deltidsansatte.

Forts. fra side 4
2. Skogforvaltningens forslag til satser

for bomvegavgift godkjennes:
Kr. 10,— for personbil og traktor.
Kr. 15,— for lastebil, buss og person
bil m/campingvogn.

KOMMUNE-
ADMINISTRASJONEN
Administrasjonsutvalget har foretatt dis
se tilsettinger:
Kontorassistent ved helse-
og sosialkontoret:
I. Eva Sneisen
2. Kari Øwre
3. Solfrid FlØnes
Det var 33 søkere.
Gartner/banemester ved
idrettsanleggene:
1. Aksel Langolf
2. Helge Brobak
3. Leif Hansen
Det var 13 sØkere.
Sosialkurator:
I. Kirsti Nedregaard, Trondheim
2. Kirsten Vanebo, Vikhamar
3. Margret Eydal, Trondheim
Det var 7 søkere.

Sør-Trøndelag
fylkeskommune

ØKONOMISK STØTTE TIL
TRAFIKKSIKKERHETSTILTAK

Også i år vil en kunne søke Sør
TrØndelag fylke om tilskott til tiltak
som fremmer trafikksikkerheten.
Det kan søkes om stØtte til bygging
(evt. planlegging) av gang-/sykkel
veger, fotgjengerbruer og fotgjen
gerunderganger, gate/vegbelysning
på spesielt trafikkfarlige steder, ut-
bedring av kryss eller avkjØrsler
osv.
Det kan også gis tilskott til infor
masjonstiltak, arrangementer, mø
ter, konferanser o.l. som tar opp
trafikksikkerhetsspØrsmål.
Følgende kan søke om tilskott:
kommuner, frivillige organisasjo
ner, borettslag, velforeninger, id
rettslag, ungdomslag o.l.
Søknad om tildeling må begrunnes.
For fysiske tiltak vil det i hovedsak
være snakk om delfinansiering fra
fylkets side, og sØknaden må inne
holde opplysninger om den øvrige
finansiering. Ved søknad om støtte
til fysiske tiltak, sendes søknaden
via kommunen som avgir uttalelse.
Tekniske planer og kostnadsoversig
bør være utarbeidet i samråd med
kommunen.
Eventuelt tilsagn om støtte vil bli
gitt under forutsetning av at tiltaket
utføres innen 1. desember 1986.
Søknadsfristen er 15. mars 1985.
Søknaden stiles til Sør-Trøndelag
fylkeskommune, Trafikksikkerhets
utvalget, Vegkontoret, Sluppen
vegen 12, 7000 TRONDHEIM.

Kr. 100,— for årskort for alle kjøre
tØyer.

3. Saken oversende~ formannskapet for
videre behandling.
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Det gamle bildel
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Dette er en samling skihoppere i Hommelvik Idrettslag som deltok i et’ hopprenn som Lånke Idrettslag holdt i sin
hoppbakke i Frigården i Lånke i 1946.

Samværet med Lånke Idrettsiag kom i gang med illegale skirenn under krigen, og da var det også illegale
hopprenn i Nonstadbakken.

Til Frigården i 1946 ble det brukt buss, men under krigen gikk turen over marka fra Sveian eller Høyby’n til
Frigården.

Som en ser var det mange skihoppere i H.l.L. i den tida. Bildet er ikke så skarpt som vi skulle ønske, men det var
det beste vi kunne få ut av et gammelt foto. Bildet har vi lånt av 01aug Dahle.

1.rekke fra venstre: Johan E. Fossen, Steinar Halse, Magne Nilsdahl, Roald Midtsand og Alt Andersen.
Bakerste rekke fra venstre: Viktor Berg, Kåre Stav, Asbjern Haug, Thor Melhuus, Gustav Fossen, Bjørn Eriksen,

Nikolai Fossli, Jan Lorentzen, lngvar Hallien, Erling økstad, Olav Lundli, Arvid Holstvold, Ole Dahle og Reidar
Molander.

ÅRsMØTER
Hommelvik Arbeiderkvinnegruppe
har holdt årsmøte og det nye styret be
står av:
Solveig Schjetne, leder, Brit Forslund,
nestleder, Gerd Teigen, sekretær, Jor
unn StØrdal, kasserer, Ella Persson, stu
dieleder, Hjørdis Refseth, styremedlem,
Jorunn Sveian, leder i festkomitéen,
Aasta Svingen, vararepr. til styret.

Kvinnegruppa vil takke for all hjelp og
oppmerksomhet i anledning sitt 75-års-
jubileum.

Sandbekken Vel
Årsmøte holdes tirsdag 19. mars kl.

19.00 i Folkets Hus, 2. etasje.
Styret

Fjell-
reglene
1. Legg ikke ut på langtur uten

trening.
2. Meld fra hvor du går.
3. Vis respekt for været og vær-

meldingene.
4. Lytt til erfarne fjellfolk.
5. Vær rustet mot uvær og kulde

selv på korte turer. Ta alltid
med ryggsekk og det utstyr
fjellet krever. På lengre turer:
Alltid spade!

6. Husk kart og kompass.
7. Gå ikke alene.
8. Vend i tide, det er ingen skam

å snu.
9. Spar på kreftene og grav deg

inn i snøen om nødvendig.

Kulturforum i Hommeivik
Melos-ensemblet fortsetter med suk

sess. Den nylig avholdte kulturkveld på
Nye Forum Kafeteria i Hommelvik ble
like vellykket som ensemblets tidligere
Harry Nilssen-kveld.

Roald Bye ledet tilstelningen og han
leste også dikt av Harry Nilssen og
Petter Auran.

Gudrun Kvam leste dikt av Astrid
Krog Halse, som også leste egne dikt, og
Odd Berg sang kjente sanger av Ingebrigt
Engen.

Rune Solli framfØrte ulvescenen fra
den siste Hommelvik-revyen og Melos
ensembiets Sissel Haldberg, Elinor Kor-
stad, Trond Sivertsen og Håkon Ren
anger sang viser av Harry Nilssen. Vi
dere var det sang og musikk av Kan
Rosvold og Borghild Sonstad med fram
førelse av dikt av Astrid Krog Halse.

Alt i alt et rikholdig program med gode
aktØrer.

- .-,.~ ,
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Årets fiskekonkurranse
Den tradisjonelle fiskekonkurranse
foregår på FollsjØen søndag 10. mars
kl. 12.00.
Påmelding i god tid fØr start.
Mat og kaffe å få kjøpt. Utlodning.

MJF

Malvik Fotoklubb
Møte fredag 1. mars kl. 19.00 på
Hommelvik barneskole.
Husk fotokonkurransen.

Søndag 10. mars skal 70.000 husstan
der i Trondheim, Klæbu og Malvik be-
søkes av bØsseinnsamlere. Aksjonen
trenger din hjelp.

Henvend deg til Hilma Skauge, tif.
970200.

Husk fristene
Mange annonser kom forsent til å bli
med i dette bladet.

Aksjon SOS
søndag 10. mars

Kirkens SOS er en telefonvakttjeneste
for mennesker i nød. Mer enn 3000 men
nesker kontakter kontoret hvert år.

Kontoret har 110 frivillige medarbei
dere og det har åpent alle dager fra
kl. 19.00—07.00.

Ved helse- og sosialetaten er ledig 1/2
stilling for heimehjelp (20 t. pr. uke).

Fordel med allsidig yrkeserfaring og
gjennomgått kurs for heimehjelpere. Det
er Ønskelig at egen bil disponeres.

LØnnstrinn 7—15. Ansettelse etter
gjeldende lov og reglement, herunder 6
mnd. prØvetid og 2 % innskott i pen
sjonsordning.

Nærmere opplysninger i helse- og so
sialetaten, tlf. 97 05 11, app. 258 eller
275.

Søknad vedlagt attester/vitnemål, som
ikke returneres, sendes Malvik kom
mune, innen 20. mars.

Ingen vet hvor haren hopper,
men dette er harespor som alle kjenner.
Hvilken veg har sa haren hoppet, fra
eller imot oss?
Hvis du ikke vet det, må du spørre en
jeger.

Kirkens SOS
har tid til å snakke med
DEG mellom kl.19 og 07

RingO7-51 03241510325

Styret Ledig 1/1-stilling.
Heimehjelp

17. mai-nemnder 1985
Hovedutvalget for kirke, kultur og fritid har foretatt disse valg på
17. mai-nemnder i 1985.
Nemndene skal selv velge sine formenn,
Hommelvik
Trond Svingen
Olga Hoven
Leif Fossum
Ole B. Øwre
Arnold Lutdal
Helen Haugen
Øivind Kvål
Kan Hågenstad
Randi Vordal

RENHOLDSBETJENT
Stillingen som renholdsbetjent ved
Hommelvik postkontor vil bli ledig
fra 1.5. 1985.

Den ukentlige tjeneste er på 10,5
timer, med arbeistid alle virkedager.
Den daglige arbeidstid er:

Tove Bakken
Tove Sneisen
Finn Fossmo
Hege Olufsen
BjØrn Brobak

Vikhamar
Rolf Bekvik
Inger Warnes
Bergljot Engan

kasserere og sekretærer.
Jon Hagen
Trond Hansen
Marianne Lenes
Lisbeth Henning
AsbjØrn Audunson
Stig DahI
BjØrn DahI
Helge Malvik
Inghild Berntzen
Karen Holm

ma., ti., on. og fr.
torsdag
lørdag

kl. 16.00 17.45
kl. 17.00 18.45
kl. 13.00 14.45

MALVIK SYKEHJEM
FERIEVIKARER SOMMEREN 1985
Vi søker ferievikarer for tidsrommet 17. juni til 11. august.

Interesserte sykepeiere, hjelpepleiere og andre bes søke.
Det er behov for hjelp på avdelingene, kjøkkenet, arbeidsstua, vaskeriet og
for vaktmester.

Søkere som kan arbeide hele perioden vil bli foretrukket, men det er også
anledning til å søke om en bare kan arbeide deler av perioden.

Nærmere opplysninger fåes ved henvendelse til styrer på tlf. 97 01 60 eller
97 00 03.

Søknaden sendes Malvik sykehjem, 7550 HOMMELVIK innen I. april.
(Kopi av vitnemål og attester returneres ikke).

Lønn pr. måned er kr. 1.742,40,
stigende til kr. 2.291,10. I tillegg
utbetales kompensasjon for ube
kvem arbeidstid med ca. kr. 205,—
pr. måned.

Begynnerlønn er avhengig av tidli
gere yrkespraksis og/eller omsorgs
arbeid i hjernmet. 16 år gir topplønn.

Søknad på Postverkets blankett
265 A som er å få ved postkonto
rene. Søknaden vedlagt bekreftede
kopier av vitnemål og attester må
være kommet til Trondheim post-
kontor innen 16.3. 1985.

Nærmere opplysninger fås ved hen
vendelse til Hommelvik postkontor
eller Trondheim postkontor, perso
nalseksjonen, tif. (07) 52 85 00, app.
145.
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Malvik Arbeiderparti feirer 75-årsjubile m

)

Partistyret i jubileumsåret.
1. rekke:
OlafBye, Henry Malvik,
Leif Muruvik.
2. rekke:
Solveig Schjetne, Brit Forslund,
Helge Hansen, Monica Steen,
Bente Olufsen.
Dag Haug var fraværende.

Etter opptak av Hommelvik Social
demokratiske Forening, ble Hommelvik
Arbeiderparti stiftet 27. februar 1910.
Med dette markeres den organisatoriske
samling av bygdas sosialistiske forenin
ger og fagforeninger i tilslutning til Det
norske Arbeiderparti. I det konstitueren
de møtet var disse foreninger med: Hom
melvik Arbeidsmannsforening, Hommel
vik Jern & Metallarbeiderforening,
Hommelvik Socialdemokratiske Fore
ning, Hommelvik Arbeiderpartis Kvm
neforening, og noe seinere ble også
Hommelvik Formerforening med i den
nye, lokale arbeiderpartiorganisasjonen.

I det fØrste styret der de tilsiuttede
fag- og partiforeninger var representert,
var disse med: Torstein Grønberg, for
mann, Aksel Sandstrøm, varaformann,
Karl Boysen, sekretær, Johan NystrØm,
kasserer, Haagen LØvaas, Andreas Ol
sen og Alida Mastad.

Hommelvik Socialdemokratjske Fore
ning, som skrev seg fra 1906, opphØrte
med dannelsen av herredspartiet, men
flere av medlemmene var med da Hom
melvik Socialdemokratjske Ungdomsiag
ble stiftet en tid seinere samme året.

Om en ikke kan tale om noen organi
sert sosialistisk arbeiderbevegelse fØr
stiftelsen av den socialdemokratiske
forening i 1906, så går de første spirene i
bevegelsen tilbake til 1880-åra, i de store
politiske kampåra omkring Venstres
gjennombruddstid som landets førende,
radikale parti.

I 1886 ble Hommelvik Arbeiderfore
ning stiftet. Dette skjedde 33 år etter
hØyesterettsdommen over Marcus
Thrane og bevegelsen hans.

I 1896 ble det frilynte ungdomslaget
«Vikingen» stiftet, og selv om det ikke
fikk noen lang levetid, det opphØrte med
dannelsen av den sosialdemokratiske
forening i 1906, ble dets virke sterkt
preget av tidens sterke brytninger både

innen politikken og i opplysningsarbei
det.

Ungdomslaget «Vikingen» ‘s medlem
mer var vesentlig unge husmannsgutter
og annen ungdom fra arbeiderklassen.
Mange av dem ble seinere å finne blant
de fremste innen arbeiderbevegelsen i
bygda med bl.a. Johan Nygaardsvold,
Torstein Grønberg, Haagen LØvaas,
Bernt og Andreas Løvaas. I de seks år
fra «Vikingen» ble stiftet til Johan Ny
gaardsvold i april 1902 dro til Amerika,
fikk han sammen med sine sympatise
rende ungdomsvenner vekket interessen
for tidens nye samfunnsidéer. Derfor
kan ungdomsiaget «Vikingen» med full
rett gis æren for å ha brØytet vegen for
den moderne arbeiderbevegelse i bygda.

Alt flere år fØr århundreskiftet fikk
Hommelvik sin første fagforening, Tom
tearbeidernes Forening, men den fikk
ingen lang levetid.

I 1901 kom Arbeidsmannsforbundets
formann, Olav Strøm, og stiftet Hom
melvik Arbeidsmannsforening. Den opp-
hørte igjen etter et års tid. Fire år etter
kom Martin Tranmæl og stifte denne
fagforeningen på nytt, med 24 medlem
mer, og året fØr var avdeling 28 av Norsk
Jern- og Metallarbeiderforbund blitt stif
tet.

Det skulle gå mange år før Arbeider
partiet maktet å gjøre seg gjeldende i
bygdas kommunepolitikk. Den første ar
beiderrepresentant i kommunestyret ble
Ole Brobakk, men han ble valgt på Ven
stres liste, og han ble valgt som ordfører i
perioden 1902 04. Perioden etter og
fram til 1911 var det borgerlig flertall og
ordfører. Haagen Løvaas, Arbeiderpar
tiet, ble ordfører 1911 13 og igjen bor
gerlige ordførere 19 14—20. I perioden
1920—22 ble Johan Nygaardsvold ord
fører og deretter borgerlig ordfører fram
til 1926. Da ble Olaf Svingen, Arbeider
partiet, valgt til ordfører, og siden har

partiet hatt ordføreren i kommunen, når
en unntar krigstida 1940—45.

De som har vært ordførere etter Olaf
Svingen er Edvard Muruvik, Knut Kall
set, Leif Øwre, Egil 0. Svingen, Olaf
Bye, Kristian Bjerkan, Iver HØiby, As
bjørn Nøstmo, og Arbeiderpartiet har nå
i flere år hatt rent flertall i kommune
styret.

De foreninger og lag som i dag står
tilsluttet herredspartiet er:
Hommelvik Trelastarbeiderforening.
Hommelvik Transportarbeiderforening.
Hommelvjk Jern & Metallarbeiderfore
ning.
Norsk Elektriker & Kraftstasjonsfor
bund, avdeling 73.
Malvik Kommunale Forening.
Malvik Arbeiderlag.
Hommelvik Arbeiderlag.
Hommelvik Arbeiderkvinnegruppe.
Hommelvik Arbeiderungdomslag.
De som har vært formenn i herreds
partiet er:

Torstein Grønberg, Johan Nygaards
vold, Anders Svedahl, Johan Haldberg,
Aksel SandstrØm, Lars Halstadtrø, Iver
Øwre, Esten Nesbak, Olaf Svedahl,
Peder Slind, Haagen Løvaas, Johan
Nilsen, Peder Jøsaas, Karl Sneisen,
Torvald Øwre, Ole Sneisen, Arne Ny
gaardsvold, Arnold Wehn, Finn Haugen,
Einar Øwre, Hans Ellefsen, Bernhard
Haugan, Leif Muruvik, Leif Øwre, Al
fred Svingen, Roald Bye, Svere Kind
seth, Iver Høiby, Asbjørn Nøstmo, Otto
Kvidal og Henry Malvik.

Styret i jubileumsåret består av Henry
Malvik, formann, Leif Muruvik, nest
formann, Helge Hansen, kasserer, Dag
Haug, sekretær, Solveig Schjetne, Brit
Forslund, Bente Olufsen, Olaf Bye og
Monica Steen.

Herredspartiet
leum med fest 1.

feirer sitt 75-årsjubi-
mars i Folkets Hus.

K.N.
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Vi var i tidligere år godt forsynt
med skomakere i Vika. Det var et
yrke som ble drevet av mange, men
nå er det ingen, så vidt vi vet.
Ihvertfall er det ingen som driver
skomakeryrket som helårsarbeid.

Foruten de skomakere vi hadde,
var det mange som halvsålte og re
parerte sine og familiens sko sjØl, -og
det ble ikke lite arbeid på husfaren
når han hadde mange unger som
sleit sko. Dette ble da også for det
meste kveldsarbeid.

For å spare på skoene ble det
brukt skobeskyttere som ble festet
på skosålen og det ble brukt hæl
ringer. Bustleiv, kniv og syl var av
de ting som måtte være til rådighet
når det var halvsåling av vanlige sko
og beksØmstØvler, og hammer og
plugger når det gjaldt pluggasko. Det
var ingen enkel kunst å lage bustleiv
når det skulle festes grisebust til
bektråden, men det måtte læres når
en skulle være sin egen skomaker.

Oppe i Skolesletta hadde vi Petter
Stokbak som skomaker, inne ved
Hommelvik Bruk var det en svenske
ved navn WalstrØm og i Kassernen
hadde vi Benjamin Indergård. I
Grustaket og seinere i GammellØfta
Martin Arntzen, i Rigstadgården
Halvor Andersen, og i Grustaket var
også Hågen Dybvad. Utafor var Jon
Morset, i Pettersengården Åkre, som
seinere flytta til Trondheim. Det var
sikkert enda flere, både i helårs
arbeid, men mest i deltids sko
makerarbeid. Nå drev heller ikke

alle de vi har nevnt med skomaker
arbeid samtidig, men de begynte og
slutta med passende mellomrom,
slik at det alltid var nok av sko
makere. Nok å gjøre hadde de også,
for skoene måtte halvsåles i den tida
for å vare lengre.

Denne halvsålingen er det nå slutt
med. Det kan til nød bli litt repara
sjoner med sying, men da må en
utenbygds for å få gjort dette. Helst
blir det til at en kjØper nytt, men da
må en også utenbygds for å få kjøpt
nytt.

At vi hadde mange skomakere her
i tidligere år går tydelig fram av
denne historia som fortelles i Bygde-
boka:

Skomaker Jon Morset hadde ei tid
en svenske ved navn Oluf Alexan
derson i arbeid, fØr denne fikk sitt
eget skomakerverksted. Samtidig
hadde Morset en lærling som hette
Lars, og denne Lars hadde fØr vært
gjetergutt.

En dag kom en annen skomaker
inn på verkstedet til Morset, og han
satt ei stund og så på læregutten som
var i arbeid. Så spurte han: Ka du
tru, Alexanderson — bli det sko
maker av han Lars?

Tja varfØr inte? David var også
hyrde, og han ble konung, han,
svarte Alexanderson.

En annen skomaker var Martin
Arntzen. Han var en kjent skikkelse
i Vika og en dyktig skomaker. Som
tolvåring var han utsatt for en alvor
lig ulykke under et skirenn heime i

Meråker. Det berØvet ham for alltid
førligheten. Etter at han ble konfir
mert gikk han i skomakerlære, og da
han i 1904 kom til Vika var han
utlært skomaker. Her hadde han sitt
skomakerverksted i alle år helt til sin
død.

Hans ufØrhet gjennom hele livet
var en tung belastning for ham. Han
kunne ikke gå uten stokk, og knapt
nok da. John Eriksson sa en gang at
han var kroket som en slipsteins
veiv, men han bar sin lagnad uten å
klage. Han hadde et godt humør,
god i replikkene var han også og
alltid opplagt til en spØkefull sam
tale. Han kunne deklamere utenat
mange vers av den finske nasjonal
skald Runebergs diktsyklus fra den
finske frihetskamp, Fänrik Ståls
sägner.

På sine gamle dager kunne han
fått plass på aldersheimen, men han
foretrakk å sysle med sitt arbeid så
lenge som helsa kunne holde. Han
ville bli ved sin lest.

Men naboene fant ham en dag død
i hans leilighet, som også var hans
skomakerverksted i GammellØfta.
De hadde ikke sett ham på noen
dager og ante uråd. De fant ham til
sengs, og da var han død. DØds
årsaken skulle være hjertelammelse
og han var da 77 år gammel.

Med Martin Arntzen gikk en kjent
skikkelse og en dyktig skomaker i
Hommelvik bort.

Ix.
Av K.N

Vi som vokste opp i Vika
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Arne Arntzen er nærmere 82 år og han er nå en av de eldste i Muruvik.
Fra 1916 har Meraker Smelteverk hatt anlegg i Muruvik for import av råstoffer som videresendes til Meråker til
foredling og kommer derfra tilbake som ferdige produkter. Disse blir så igjen eksportert over havna i Muruvik.
Arbeidsstokken var i mange år ganske stor, men nå er det bare om lag 15 mann i arbeid!

Arne Arntzen begynte i arbeid på havna i Muruvik ikke lenge etter han ble konfirmert, og det ble hans første og
også siste arbeidsplass, forteller han. Han slutta da han oppnådde alderstrygd 70 år gammel, og han var da
kranfører.

I tidligere år var det tungt arbeid å være sjauer med handtering av cilicumtonner på flere hundre kilo, I den verste
arbeidsloshetstida i 1920/1930-åra var det stor tilstromming av arbeidsledige fra Hommelvik som søkte arbeid.
Mange gikk den lange vegen fra Hommelvik da malmbåtene var ventet, og mange, eller de aller fleste måtte ofte gå
den samme vegen tilbake uten å ha fått noe arbeid da det ikke på langt nær ble arbeid til alle. De som fikk arbeid ble
utpekt i en stor flokk. Det var en framgangsmåte som var vanlig i disse triste arbeidsiedighetsåra. Arne Arntzen
husker dette godt, men det var ikke alltid full beskjeftigelse for de faste arbeiderne i Muruvik heller.

Sjofisk~ var det mange som måtte ty til, og i Muruvik var det gode muligheter for fisk til egt bruk og laks for salg.
Laksen ble solgt i Trondheim, og det var vanlig i tidligere år å ro til byen, for så å ro tilbake igjen når laksen var solgt.
Lettvint var det ikke, men vi lærte da i hvert fall å ro, sier han.

Som hobby spilte han lenge kornett i hornmusikken, og hver 1. og 17. mai kvikner han ennå til når han hører
hornmusikken.

Etter 25 års arbeid ble Arne Arntzen tildelt Meraker Smelteverks diplom med gullur, Norges Vel’s diplom med
medalje og etter 50 år ble han tildelt Kongens fortjenestemedalje i sølv, og det er vel noe å se tilbake på, på sine
gamle dager.

K.N.
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Sin fikk
kongepokalen

Norges Skytterforbund hadde sitt
årsting i Trondheim i februar og til-
delte kongepokalen til årets beste
kvinnelige skytter i 1984, Line Holth
fra Kongsvinger.

Seinere viste det seg at det hadde
vært feil i beregningen. Kongepoka
len skulle vært tildelt Sin Landsem,
som også var til stede på årstinget.

Feilen er beklaget, og Sin har fått
sin kongepokal.

Konsert og dans
med noggo attåt

Lørdag 9. mars vil Hommelvik
Musikkorps arrangere konsert i Fol
kets Hus. Det vil bli spilt musikk av
Straus, Sjostakovitsj, Dvorak m.fl.

Det vil bli servert mat og kaffe på
inngangsbilletten, fordi vi denne
gang også har tenkt å servere i tillegg
en del lettere innslag fra scenen.
Etter at korps og underholdnings
krefter har gjort sitt vil publikum få
anledning til å svinge seg i dansen
videre utover kvelden.

Vi lover publikum en variert kveld
i Folkets Hus lØrdag 9. mars kl.
19.00.

VISAK II.
HMK.

VSSK viser sitt nye kabaretpro
gram i Ytre Malvik Samfunnshus
fredag 8. mars kl. 19.00.

Musikk. Dans. Skuespill.

Medvirkende er bl.a.:
Vikhamar og Saksvik skolekorps
Musikanter, dansere og skuespillere
fra VSSK
Gjestemusikere
The Basin Street Band
Et av Malviks beste Rocke-band.

Restaurant. Dans til 2 orkestre.
Voksne kr. 10,—. Barn kr. 5,—.

Arr. VSSK.

HOMMELVIK
TURNFORENING
Viser til tidligere kunngjøring og
minner våre medlemmer på

ÅRSMØTE

Tirsdag 5. mars kl. 19.00 på Hom
melvik Ungdomsskole, — og håper
på godt oppmØte.

Styret

Malvik Sjakklubb
Turnusliste.
Mars: 5. 12. 19. April: 16. 23. 30.
Mai: 7. avslutning.
Sted: Internat Vestheim, Vikhov
skole, tirsdager kl. 19.30.

Hommelvik Idrettsiag
Årsmøte mandag 4. mars kl. 19.00
på Ungdomsskolen.
Vanlige årsmØtesaker — Klubbhus
på Øya.

Nonstadlaget
har årsmøte 15. mars kl. 20.00 på
Ivermoen. Vanlige årsmØtesaker.
Nye og gamle medlemmer er vel
kommen.

Musical — Operettekveld
I Ytre Malvik Samfunnshus lørdag
16. mars kl. 19.30.
En festlig kveld med «Sommer i
Tyrolv, «Oklahoma», «Chardaz
fyrstinnenv, «Bør BØrsonv.
Dans til Poikan.
Restaurant. Inngang kr. 50,—.
Forhåndssalg billetter i Trondos og
Prix.

Arr.: Malvik Blandakor

Mack’s Saloon
U.L. Mostingen viser revyen

Mack’s Saloon på Vidarhall lørdag
2. mars kl. 20.00.

Dans til revyorkestret Påsan’s.
Billetter kr. 50,—.

MALV K KOMM. KINOER Redigert av Harald Byberg

Vikhamar 10.3 Hommelvik 13.3.

Når selveste
CHRISTOPHER»Supermana kan g / j REEVE

Kl. 18.00 styres av verdens
mektigste data RICHARD

12 år maskin...
~å

Kr. 18,—
. . kan ingen ~‘N ~ -

å
n på jorden føle ~ ~ PG

~ seg trygg
‘~~°

• Kanadisk film om en TV-reporter i Sovjet:

SISTE OPPDRAG ‘Genevieve Bujold spiller en kanadiskproduserte -Sisteoppdrag, hvor den mannlige hovedrollen spilles av briten
:.. V . Hun har en Michael York. Han fremstiller den russiske sjefen for den

~ ~ nyhnt som organisasjonen som tar seg av utenlandske presse- og
~ ~ kommer til kringkastingsfolk i Moskva og Leningrad. Han kommer med

~ å sjtkkere andre ord i nær kontakt med den kanadiske reporteren, —
--: “ .-•:- verden Om ikke minst etter at hun ved en tilfeldighet kommer over en

han lar henne leve så lenge at hun godt bevart hemmelighet i forbindelse med biokjemisk fors
~ rekker å fortelle den... king. Han forteller henne nøkternt at i Sovjet eksisterer bare

GENEVIEVE BUJ5LD en straff for spionasje.
BURGESSMERE5FTH MICHAELVOAK En veispilt underholdende handlingsfilm fra vår egen tid

innspilt i et fremmedartet og uvant miljø.

Vikhamar 17.3. Hommelvik 20.3.

Kl. 20.00
16 år

Kr. 15,—

Filmen begynner med at den svarte hingsten blir kidnappet og
• fort tilbake til den marokkanske orkenen av sin rettmessige eier

Ø Abu Ben
Tenåringen Alec Ramsay Kelly Reno), som har Ialt vare på

Y hingsten til nå, følger etter og klarer å komme seg over til Ma
rokko ved å smyge seg ombord på en Part Am Clipper. Det er et

2 • farefulit eventyr han begir seg ut på, men den vakre hingsten er
-, det som betyr mest for ham her i livet, og ingenting skal stoppe

ham fra å finne den igjen ikke den livsfarlige ørkenen, ikke
alle farene i den fremmede kulturen rundt ham og ikke fiende
ne hansUIP

Kl. 18.00 7 år Barn kr. 7,—. Voksne kr. 15,—.

En Cm an Ham AIfr.*nn

» - M.d AO.n Edwa. L..Nm.an,
• -~ St.H.nSk.n,j.d. LH Undfm, ni Bi&mG..ntaf.n n,.tI.

~

Kl. 20.00 16 år Voksne kr. 15,—.

Styret

Styret U.L. Vidar


